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Protokół Nr 2/2024 
z posiedzenia Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 

z dnia 28 maja 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu otworzył Przewodniczący Komisji, 
Bartłomiej Szczoczarz. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą 
obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

1. Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

2. Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

3. Małgorzata Zięć – Dyrektor Wydziału Promocji i Współpracy. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu, Bartłomiej Szczoczarz 
przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie raportu o stanie powiatu za 2023 r 

5. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu Powiatu Krakowskiego za 2023 
rok 

6. Sprawy bieżące 

7. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie było uwag do protokołu. 

Komisja - 8 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia. 

4. ZAOPINIOWANIE RAPORTU O STANIE POWIATU ZA 2023 R 

Małgorzata Zięć omówiła raport o stanie powiatu krakowskiego za 2023 rok w zakresie 
przedmiotu działania Komisji. 

Monika Motyczyńska pytała, czy w przypadku chęci zareklamowania się przedsiębiorca 
może swoje produkty podarować na rzecz Starostwa.  
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Małgorzata Zięć odpowiedziała, że nie było takiej sytuacji, żeby jakiś producent chciał się 
reklamować w taki sposób. 

Monika Motyczyńska pytała ,czy byłaby możliwość takiej współpracy. 

Małgorzata Zięć odpowiedziała, że wszystko jest do rozpatrzenia w indywidualny sposób. 

Agnieszka Pyla pytała o dotacje dla kół gospodyń wiejskich czy są plany poszerzenia dotacji 
o stowarzyszenia. 

Monika Motyczyńska wspominała o uniwersytet trzeciego wieku. 

Mariusz Zieliński powiedział, że w powiecie krakowskim realizowany jest projekt odnawianie 
tradycji dedykowany dla kół gospodyń wiejskich na zakup strojów krakowskich.  

Małgorzata Zięć mówiła, że projekt ten miał dać większe możliwości kołom gospodyń 
wiejskich, które przegrywały w innych konkursach, a nie mogły pozwolić sobie na zakup 
strojów. Wyjaśniła, iż w projekcie 90 procent dotacji musi być przeznaczone na zakup stroju, 
a pozostała część na wydarzenie, które ma promować działalność kół gospodyń wiejskich. 
Beneficjentami tego konkursu mogą być tylko i wyłącznie członkowie kół gospodyń 
wiejskich. Wnioski kół gospodyń wiejskich, które aplikowały w poprzednich edycjach dopiero 
po rozpatrzeniu pozostałych wniosków zostają rozpatrzone. Stwierdziła, że projekt ten 
spełnia swoje zadania, jednak środków finansowych przeznaczonych na ten cel jest za mało. 

Dyskutowano o rozszerzeniu katalogu dofinansowań dla kół gospodyń wiejskich. 

Zofia Pyla zaproponowała ustalenie priorytetów przyznawania dotacji organizacjom 
pozarządowym.  

Małgorzata Zięć wyjaśniła, że priorytety przyznawania dotacji są uporządkowane.  

Elżbieta Burtan wyjaśniła, że zdarza się, iż organizacje nie wiedzą że mogą obiegać się 
o środki. 

Łukasz Krupa stwierdził, że kwoty dotacji nie nadążają za obecną sytuacją rynkową 
i proponował przynajmniej dwukrotnie zwiększyć środki na ten cel. 

Mariusz Zieliński zwrócił uwagę, że Powiat Krakowski ogłasza otwarte konkursy dla 
organizacji pozarządowych, a aplikowanie o te środki w maksymalnym stopniu zostały 
uproszczone.  

Dyskutowano o szkoleniach kół gospodyń wiejskich i o problemach organizacji, które nie 
radzą sobie z wypełnianiem wniosków.  

Monika Motyczyńska wyraziła opinię, iż dotacja, choć nie jest duża, jest cenna dla organizacji 
i można ją dobrze spożytkować. Zwróciła uwagę na problem coraz większej ilości 
stowarzyszeń powstających tylko po to aby uciec od podatków. 
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Małgorzata Zięć mówiła, że takie koszty w konkursach nie są kwalifikowane.  

Monika Motyczyńska stwierdziła, że ze względu na to co dzieje się w jednoosobowych 
działalnościach gospodarczych, co raz więcej osób decyduje się na prowadzenie 
stowarzyszeń i fundacji. 

Komisja jednogłośnie - 9 głosami za - pozytywnie zaopiniowała raport o stanie powiatu.  

5. ZAPOZNANIE ZE SPRAWOZDANIEM Z WYKONANIA BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO ZA 2023 

ROK  

Edyta Jaśnikowska omówiła sprawozdanie z wykonania Budżetu Powiatu Krakowskiego za 
2023 rok. 

Nie było uwag do przedstawionego sprawozdania z wykonania Budżetu Powiatu 
Krakowskiego za 2023 rok.  

6. SPRAWY BIEŻĄCE 

Komisja rozmawiała o terminie kolejnego posiedzenia Komisji.  

7. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Promocji, Kultury, 
Turystyki i Sportu, Bartłomiej Szczoczarz zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: Przewodniczący Komisji  
Justyna Grzybek Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 

 Bartłomiej Szczoczarz 


